
 

900-3-2015-10- k točki 12 - odgovori na vprašanja občinskih svetnikov 4 seje.doc Stran 1/6  

 
 
 
Številka: 900-3/2015-8 
Datum: 27.02.2015
 
 
 
OBČINA MAKOLE 
OBČINSKI  SVET 
 
 

5. redna seja občinskega sveta 
11. junij 2015 

 
 

Gradivo za 12. točko dnevnega reda 
 

 
 
 

 
ZADEVA: Odgovori na vprašanja svetnikov 
 
PRAVNE PODLAGE:  

• Statut Občine Makole (Uradno glasilo slovenskih občin 2/2007) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
POROČEVALCI: Igor Erker, Mojca Vantur, Matjaž Kopše 
 
 



 
 

900-3-2015-10- k točki 12 - odgovori na vprašanja občinskih svetnikov 4 seje.doc Stran 2/6  

ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV Z 4. REDNE SEJE OS (12.03.2015) 
 
 
1. VINKO KODRIČ 
Javna razsvetljava Pečke 
ODGOVOR: 
Izgradnja  javne razsvetljave je vključena v projekt ureditve (rekonstrukcije) JP 946841, ki ga je izdelala, 
Projekta inženiring d.o.o. iz Ptuja. Predvidena je novogradnja 12 svetilk katerih ocenjena projektantska 
vrednost znaša 20.155,04 EUR (cene so povzete iz leta 2011). Za postavitev javne razsvetljave je potrebno 
zagotoviti sredstva v proračunu. 
 
 
2. VINKO KODRIČ 
Hidrant Pečke 
 
ODGOVOR: 
Dostop lastnikom ni onemogočen, temveč otežen. Napako je naredil izvajalec, ki bo zadevo saniral ob 
izvedbi podboja ceste in prestavitvi hidranta na drugo stran.  
 
 
3. PRIMOŽ BABŠEK 
Projekt fekalne kanalizacije - asfaltiranje 
ODGOVOR: 
Projekt izgradnje kanalizacije zajema samo obnovo ceste v coni kanala (širina izkopa 90 cm, asfaltiranje v 
širini 1,20 m,dovoz, zasip in utrjevanje gramoza za zgornji ustroj cestišča v debelini cca 60) . Predmet 
naročila projektne dokumentacije je bila izgradnja kanalizacije, ki ni vključevala obnove celotnega vozišča, 
saj le to ni upravičen strošek, ki bi bil sofinanciran s strani države oz. EU. 
 
 
4. PRIMOŽ BABŠEK 
Nova telovadnica - vodovod 
ODGOVOR: 
Ko je bil s prvim vprašanjem od g. Veilguni Uroša izpostavljen problem (pred tem na Občini Makole nismo 
vedeli za tako imenovano težavo na vodovodu – dovod tople vode iz kotlovnice in problem regulacije ob 
istočasni uporabi več tušev na enkrat) smo se lotili preverjanja, in sicer: Pri projektantih je bila naročena 
poizvedba da preverijo PZI (projekt za izvedbo) z dejanskim izvedenim stanjem PID projektom (projektom 
izvedenih del). Po zagotovilu projektanta je dovod – premer cevi od kotlovnice do tušev izveden v skladu s 
projektno dokumentacijo. Unovčenje bančne garancije v tem primeru ni možno (saj so dela izvedena v 
skladu s projektom). O tem smo govorili tudi z zastopnico banke, s pomočjo katere smo pred kratkim rešili 
reklamacijo puščanje sistema PLUVIE, nad prostori knjižnice. Na tem mestu bi izpostavil dejstvo, da sta oba, 
tako glavni izvajalec GRANIT d.d., kot tudi podizvajalec, ki je izvajal strojne inštalacije v stečaju in se za 
odpravo napak dogovarjamo direktno z banko. Za pomoč smo se obrnili na izvajalca strojnih inštalacij – 
TAMES d.d., ki je bil izvajalec pri ENERGETSKI SANACIJI OSNOVNE ŠOLE ANICE ČERNEJEVE 
MAKOLE - SKLOP 3 – UREDITEV KOTLOVNICE NA LESNO BIOMASO. Problematiko smo si skupaj 
ogledali in po izkušnjah iz prakse so se izvedli naslednji ukrepi: zvišal se je tlak v dovodu vode iz 2,5 na 3,5 
bar-ov pritiska. Ker zadevo regulira avtomatika, obstaja možnost, da mešalni ventili dejansko niso opravili 
svojega dela, tako je bil režim nastavljen na ročno upravljanje (da je voda skoz v kroženju). Ko smo zadevo 
preverili je zadeva delovala. 
 
 
5. PRIMOŽ BABŠEK 
Krajevne table Štatenberg 
 
ODGOVOR: 
Občinska uprava bo upoštevala predlog in pred postavitvijo sklicala skupen ogled lokacij na terenu.  
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6. PRIMOŽ BABŠEK 
Prometna signalizacija za avtobusna postajališča 
Predviden strošek nabave dodatnih tabel znaša 500 do 600 EUR. Dopolnilne table bo občina naročila v 
kolikor bodo na razpolago finančna sredstva na postavki. 
 
 
7. MARKO VTIČ 
Strošek sanacije plazu 
 
ODGOVOR: 
V Makolčanu je bil podana skupna vrednost za sanacije plazov, ki so bile plačane v letu 2014 oziroma iz 
proračuna 2014. Sanacija plazu na JP 946701 Motanje –Drozg je znašala 13.747,44 EUR, od katere je bilo 
10.670,95 EUR plačanih iz proračuna 2014, preostali del 3.076,49 EUR pa iz proračuna 2015. Razlog za 
delno plačilo so bila porabljena sredstva na proračunski postavki za leto 2014, prav tako pa ni bilo več 
možno narediti prerazporeditve iz druge postavke. 
 
 
8. MARKO VTIČ 
Čiščenje snega 
 
ODGOVOR: 
Prosimo za natančnejšo obrazložitev s čem naj odgovor dopolnimo. 
 
 
9. MARKO VTIČ 
Prometne oznake 
 
ODGOVOR: 
Pobudo za postavitev bomo posredovali Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu.  
 
 
10. MARKO VTIČ 
Zbiranje ponudb 
 
ODGOVOR: 
Za vse investicije občinska uprava razpošlje povabila k oddaji ponudb večim potencialnim lokalnim 
ponudnikom in jim s tem omogoči, da kandidirajo na razpisana dela. Po prejetju ponudb se izbere 
najugodnejši ponudnik. 
 
 
11. MARKO VTIČ 
Dogovor z Zavodom za gozdove 
ODGOVOR:  
Pripombo bomo upoštevali in z Zavodom za gozdove sklicali sestanek. 
 
 
12. MARJAN DOVAR 
Razpoke v vrtcu 
 
ODGOVOR:  
Z izvajalcem in nadzorom smo dogovorjeni, da stanje preverimo na terenu.  
 
 
13. MARJAN DOVAR 
Čiščenje 
 
ODGOVOR: 
Gozd je čistil lastnik. Občina ni sodelovala pri tem. 
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14. UROŠ VEILGUNI 
Nova telovadnica - vodovod 
 
ODGOVOR: 
Glej odgovor pod točko 4. 
 
 
15. UROŠ VEILGUNI 
Cesta v Stodrežu - plaz 
 
ODGOVOR: 
Na območju plazu se v primeru zdrsa/ vsutja zemljine na cesto le ta sproti očisti, trajna sanacija oz. izgradnja 
zložbe je odvisna od finančnih sredstev in za enkrat v proračunu ni predvidena.   
 
 
16. UROŠ VEILGUNI 
Stranske Makole - škarpa 
 
ODGOVOR:  
O zadevi smo obvestili občinskega inšpektorja. 
 
 
17. ALOJZ GORČENKO 
Gradnja kanalizacije – pod pokopališčem 
 
ODGOVOR: 
Možnost gramoziranja v okviru projekta bomo preverili. 
 
 
18. ALOJZ GORČENKO 
Priključna taksa za kanalizacijo 
 
ODGOVOR:  
V obravnavo Občinskemu svetu je dan Odlok o dopolnitvi Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč 
v občini Makole. 
 
 
19. ZDRAVKO KROŠL 
Preverjanje kvalitete izvedbe 
ODGOVOR:  
Prosimo za natančnejšo obrazložitev s katerim delom odgovora niste zadovoljni. 
 
 
20. ZDRAVKO KROŠL 
Fasada na kapelici 
ODGOVOR:  
O izvedbi manjših investicij se bomo predvidoma odločili po zaključku dveh večjih investicij (vodovoda in 
kanalizacije), bomo pa pridobili ponudbe za sanacijo. 
 
 
21. ZDRAVKO KROŠL 
Jarek pri Pikec 
 
ODGOVOR: 
Občinska uprava ne vidi razloga za zapiranje jarka, zato prosimo pobudnika da opredeli prednosti in koristi, 
ki bi s kanaliziranjem jarka nastale. 
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22. ANDREJ GABERC 
Zavarovanje gradbišča 
ODGOVOR:  
Izvajalec je bil na pomanjkljivost opozorjen in je gradbišče ponovno zaščitil. Težava je, ker očitno nekateri 
namerno uničujejo zaščito okoli gradbišča. 
 
 
23. ANDREJ GABERC 
Plazovi 
 
ODGOVOR: 
Seznam aktualnih plazov na območju Občine Makole je priložen 
 
 
24. FRANCI SKLEDAR 
Plani vaški odborov 
 
ODGOVOR: 
V delu, ki se tiče rednega vzdrževanja cest, zadevo rešuje Občinska uprava. V delu, ki se tiče investicij, pa 
se bo po zaključku dveh večjih investicij (vodovoda in kanalizacije) pripravil nabor investicij, ki bi jih bilo 
možno v okviru proračunskih zmožnosti izvesti. Upoštevalo se jih bo tudi pri pripravi proračunov v prihodnjih 
letih. 
 
 
25. FRANCI SKLEDAR 
 
ODGOVOR: 
Zadeva je sanirana. 
 
 
26. LADISLAV DROSK 
Cesta skozi vas Varoš 
ODGOVOR: 
Projekt ceste skozi Varoš je bil prijavljen na razpis za dodelitev nepovratnih sredstev programa razvoj 
podeželja sofinanciranega iz Evropskega kmetijskega sklada za razvoj podeželja, ukrep obnova in razvoj 
vasi v letu 2012. Vloga je bila ob oddaji popolna, vendar je bila zaradi premajhnega števila točk zavrnjena.  
Na ta razpis sta bila v letu 2012 prijavljena tudi cesta Pečke –Srece in Ureditev trga Makole. Oba Projekta 
sta na tem razpisu dosegla več točk kot projekt ceste skozi Varoš, a kljub temu premalu, da bi bila takrat 
izbrana. V letu 2013 je bil novi razpis na tem področju, vendar je posamezna občina lahko oddala le eno 
vlogo. Na podlagi znanih kriterijev razpisa smo naredili simulacijo koliko točk bo katera vloga dobila in največ 
jih je dobila Ureditev trga Makole, nato cesta Pečke –Srece in šele nato cesta skozi Varoš. Na podlagi tega 
je bil prijavljen na ta razpis Ureditev trga Makole, kjer smo tudi uspešno pridobili sredstva sofinanciranja. Če 
bi prijavili cesto skozi naselje Varoš glede na rezultate razpisa ne bi prejeli dovolj točk za sofinanciranje. 
 
V programskem obdobju 2015-202o teh razpisov več ne bo, bo pa najverjetneje možno takšne projekte 
prijavljati preko LEADER programa preko razpisa LAS. Same proračunske zmožnosti Občine Makole 
trenutno ne omogočajo izvedbe ceste brez kakršnegakoli sofinanciranja. 
 
 
27. LADISLAV DROSK 
Ležeči policaj 
 
ODGOVOR: 
Ležeči policaj bo postavljen, ko bodo za to rezervirana sredstva v proračunu. 
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28. FRANCI SKLEDAR 
Revizija 
 
ODGOVOR: 
V letu 2014 je bila izvedena le redna letna revizija za leto 2013. Posebne revizija glede prevzema posla ni 
bilo. Poročilo o redni reviziji lahko vpogledate pri občinski upravi  
 
 
29. MARJAN DOVAR 
10.29 Lekarna 
 
ODGOVOR: 
Glede tega smo s stani občinske uprave Občine Makole postavili vprašanje direktorju lekarne g. Gajšek 
Branku in dobili odgovor v smislu, da je z obstoječim kadrom to težko oz. nemogoče zagotoviti in da se v 
takih primerih odločajo tako, da zaprejo podružnico, kjer se pričakuje najmanjša izguba prometa. 


